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تیم ملی در انتظار پرواز 
اختصاصی برای سفر به بلغارستان

مهر: تیم ملی فوتبال کشورمان برای برگزاری بازی 
تدارکاتی با بلغارستان در نظر دارد با پروازی اختصاصی 

به این کشور سفر کند.
به گزارش خبرنگار ورزشی خبرگزاری تسنیم، تیم های 
ملی ایران و بلغارستان از ساعت 19:30 روز 16 شهریور 
ماه سال جاری به مصاف هم می روند. با توجه به اینکه 
این بازی به میزبانی بلغارستان برگزار می شود و مسیر 
پروازی تعریف شــده ندارد، نحوه انتقال تیم ملی به 

بلغارستان به دغدغه ای تبدیل شده است..
در همیــن رابطه مهــدی محمدنبــی پس از 
نشست مهدی تاج با سرمربیان تیم های فوتبال 
بزرگسالان و امید کشورمان اظهار داشت: برای 
برگزاری بــازی در حالت معمولــی باید با پرواز 
غیرمســتقیم به بلغارســتان برویم. با توجه به 
پیگیری که فدراسیون فوتبال داشته و نامه ای که 
مهدی تاج به بذرپاش وزیر راه و شهرسازی ارسال 
کرده است، درخواست کردیم یک پرواز چارتر در 

اختیار تیم ملی قرار بگیرد.
وی افــزود: تمام پروازها پرُ اســت و کاروان تیم 
ملی از 40 یا 50 نفر تشــکیل خواهد شد. حتی 
اگر پروازی چند صندلی خالی داشــته باشــد، 
پروازها به این تعداد صندلی خالی ندارند. با توجه 
به مذاکرات صورت گرفته، قرار اســت مدیرکل 
وزارتی وزارت راه ایــن موضوع را پیگیری کند و 
ظرف چند روز آینده پرواز چارتر داشــته باشیم 
که برویم و برگردیم، چون مسیر پروازی مذکور 

تعریف نشده است.

 مدافع لالیگایی 
در تور رقیب سپاهان

فارس: باشگاه الاتحاد عربســتان برای جذب 
مدافع رئال بتیس به توافق رسید.

فابریزیو رومانو خبرنــگار مطرح نقل و انتقالات 
فوتبال اعلام کرد باشــگاه الاتحاد عربستان به 
صورت رسمی به باشگاه بتیس اسپانیا پیشنهاد 
رسمی برای جذب لوئیر فلیپه مدافع برزیلی داد.

انتظار می رود امــروز توافق بین طرفین حاصل 
شود. پیشنهاد الاتحاد ۲۲ میلیون یورو به علاوه 
3 میلیون یورو است که از سوی باشگاه اسپانیایی 

مورد قبول قرارگرفت.
باشــگاه بتیس بعد از پذیرفتن این پیشــنهاد 
ســعودی به دنبال جایگزینی برای این بازیکن 
برزیلی در خط دفاع اســت. این بازیکن برزیلی 

سابقه بازی برای لاتزیو را دارد.
باشــگاه الاتحاد یکی از رقبای سپاهان در لیگ 

قهرمانان آسیا است.

خبر مهم تاج برای پرسپولیس و استقلالگلر تیم ملی فوتبال پرتغال با پرچم ایران وارد زمین شدخبر
همشهری آنلاین :دروازه بان با تجربه پورتو و تیم ملی پرتغال در دیدار مقابل ریو آوه با کفش هایی وارد زمین شد که باعث تعجب 
رسانه ها شد. تیم فوتبال پورتو در شرایطی در هفته سوم لیگ برتر پرتغال مقابل ریو آوه به پیروزی دو بر یک لحظه آخری در زمین 
حریف خود دست یافت و سومین برد متوالی در فصل جدید این رقابت ها را به دست آورد که مهدی طارمی ۷۸ دقیقه در زمین 
حضور داشت و نتوانست گلزنی کند، اما یک اتفاق جالب دیگر و مرتبط با این ستاره ایرانی رخ داد. دیوگو کاستا، دروازه بان با تجربه 
پورتو و تیم ملی پرتغال در دیدار مقابل ریو آوه با کفش هایی وارد زمین شد که تعجب رسانه ها و دوربین تلویزیونی و البته هواداران 

حاضر در ورزشگاه حریف را به همراه داشت، چراکه او با استوک مهدی طارمی پای به این بازی گذاشته بود.
نکته جالب توجه درباره کاستا، این بود که ظاهرا گلر پورتو کفش های مهدی طارمی را به طور قرضی دراختیار داشت، چراکه علاوه 

بر پرچم ایران، مخفف نام این ملی پوش ایرانی که همیشه روی استوک او وجود دارد)MT۹( به چشم می خورد.

ورزش سه: رئیس فدراسیون فوتبال به حضور تماشاگران پرسپولیس و استقلال در ورزشگاه واکنش نشان داد.
پرسپولیس و استقلال دو بازی ابتدای فصل خود را بدون حضور تماشاگران سپری کردند تا امتیاز بلیت فروشی در این دو دیدار را از 

دست بدهند که شاید می توانست حدود 10 میلیارد برایشان درآمد به همراه داشته باشد.
مهدی تاج رئیس فدراسیون فوتبال در این باره می گوید: حضور تماشاگران از نظر فدراسیون فوتبال تا 50 هزار نفر در ورزشگاه آزادی 
بلا مانع است. برای همه بازیهای لیگ برتر و تیم ملی این موضوع وجود دارد. ما امروز از نزدیک به وزیر ورزش این موضوع را نشان دادیم. 

واقعیت این است که یکی از منابع درآمدی پرسپولیس و استقلال بحث تماشاگران است و آنها باید بلیت بفروشند.
وی افزود: واقعیت این است که آنها اجاره زمین را بدون بلیت فروشی می دهند. آقای کیومرث هاشمی هم این را پذیرفتند که باوجود 

همین تخریب و بازسازی، تماشاگران به ورزشگاه آزادی بیایند.
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سپاهان را نابود نکنید 
مدیران باشگاه سپاهان در روزهای گذشته دغدغه شان 
ثبت قرارداد عیسی آل کثیر و برایان دابو بود؛ دو بازیکنی 
که آخرین خریدهای تابستانی تیم اصفهانی بودند و 
به نظر می رسید که مشکل شان برای ورود به فهرست 
سپاهان حل وفصل خواهد شــد. در روزهای گذشته 
مدیران باشگاه اصفهانی به ســراغ راهکار تعدیل رقم 
قرارداد فصل جاری و سپس افزایش رقم قرارداد فصل 
آینده رفتند که این استراتژی موردپذیرش مسئولان 
سازمان لیگ قرار نگرفت و تخلف تشخیص دادند . به 
زعم هواداران دو آتیشه طلایی پوش ، زاینده رود مان را 

خشکاندند .حداقل سپاهان را به مسلخ نبرید .
امان از این سازمان لیگی ها !

سپاهانی ها در روزهای گذشته گفته می شد که 
توانسته اند نام عیسی آل کثیر را وارد فهرست تیم خود 
کنند و حتی در زمینه ثبت قرارداد برایان دابو هم آن ها 
امید زیادی داشتند. با توجه به تحرکات اخیر مسئولان 
باشگاه اصفهانی،  جلسه ای با محوریت بررسی فعالیت 
نقل وانتقالاتی ســپاهان و درخواست های آن ها برای 
افزایش سقف بودجه و یا اصلاح قوانین نقل وانتقالاتی 
برگزار شد که در پایان این جلســه، توضیحات ارائه 
شده از سوی مدیران باشگاه ســپاهان مورد پذیرش 
مسئولان سازمان لیگ قرار نگرفت تا شرایط بحرانی 

برای طلایی پوشان اصفهانی به وجود آید.

زیادی تهاترها 
منصور قنبرزاده نایب رئیس دوم فدراســیون 
فوتبال در حاشــیه برگزاری دیدار استقلال تهران و 
استقلال خوزستان در جمع خبرنگاران درباره جلسه 
برگزار شده توضیح داد: »مدیر اجرایی باشگاه سپاهان 
در جلسه امروز حضور داشتند و دلایلی را گفتند و حتی 
به صورت مکتوب دادند. سقف بودجه امسال سپاهان 
هنوز پر نشده اما به دلیل اینکه اعتبارات سال بعدش 
افزایش نامتعارفی داشت، ما گفتیم این هم مثل خواسته 
فولاد و پرسپولیس است. اگر با درخواست این باشگاه 
موافقت می کردیم، باید سقف و دستورالعمل را باید کنار 

می گذاشتیم«.
قنبرزاده در واکنش به شرایط دو بازیکن سپاهان توضیح 
داد: »امروز خدمت آقای تاج و نماینده سازمان بازرسی 
داشتیم، از ما توضیح خواستند و ما توضیحات جامعی 
داشتیم؛ با توجه به اینکه در سال دوم تهاتر زیاد شده و 
است باعث ایجاد نابسامانی می شود و اگر بخواهیم تهاتر 
را از فصل به فصل آتی و به فصل سوم ببریم، باشگاه های 
دیگر هم این خواسته را خواهند داشت و به نوعی دور 
زدن قانون محسوب می شود، ما مجوز صادر نکردیم و 

قراردادی از این دوستان ثبت نشد«.
پای سازمان بازرسی 

منصور قنبرزاده در پاسخ به سوالی درباره اینکه 
در واکنش به عملکرد نقل وانتقالاتی یک تیم نامه ای از 
سازمان بازرسی آمده، گفت: »اگر بگویم نامه نیامده 

است دروغ گفتم، اما چون نامه محرمانه بوده است عُرف 
اداری و اخلاق حکم می کند که به صورت عمومی بیان 
نشود. آن را نه تکذیب می کنیم و نه تأیید. مکاتبه ای 
سازمان بازرسی داشته و دقیق تر بگویم دو مرتبه مکاتبه 
داشته است. حتی بازیکن ایرانی داشتیم که ما را زیر 
سؤال بردند که چرا سازمان لیگ کنترل نکرده است. 
یکی از بازیکنان در باشــگاهی قراردادش ریالی بوده، 
ولی براساس نرخ ارز تغییر مبلغش افزایش پیدا کرده 

است.«.
قنبرزاده در واکنش به اصرار خبرنگاران برای افشای نام 
تیم گفت: »همان طور که عرض کردم اخلاقاً نباید اسم 
باشگاه آورده شود. این مسئله در حوزه تصمیم گیری 
ما نیســت و مقامات قضایی فدراسیون باید درباره آن 
اظهارنظر کنند«. نایب رئیس فدراســیون فوتبال در 

شرایطی این صحبت ها را به میان آورده که طبق قوانین 
جدیدترین قوانین وضع شــده در بازار نقل وانتقالات، 
تخلفات تیم ها می تواند توأمان با شکست های انضباطی 
باشد و حالا همگان در انتظار تصمیم کمیته انضباطی 

هستند.
دارندگی و برازندگی 

مدیر روابط عمومی باشگاه پرسپولیس دقایقی 
بعد از اظهارات قنبرزاده نسبت به صحبت های انجام 
شده از سوی او واکنش نشــان داد و خواستار صدور 
حکم از جانب کمیته انضباطی در زمینه جریمه باشگاه 
متخلف شد. مصطفی لشکری بدون آنکه نامی از تیم 
سپاهان در پیام اینستاگرامی خود بیاورد، در این باره 
نوشت: »پرونده تیم ولخرج به کمیته انضباطی رفت. 
طبق قوانین جدید تمام بازی هایــش باید 3 بر صفر 

شود«.مســئولان کمیته انضباطی فعلًا واکنشی به 
حواشی به وجود آمده نداشــته اند و مدیران باشگاه 
سپاهان هم سیاست ســکوت را در پیش گرفته اند. 
مطمئنا شکست پروژه نقل وانتقالاتی طلایی پوشان 
در صورت عدم جذب عیســی آل کثیر و برایان دابو 
می تواند با واکنش ژوزه مورایس همراه شود؛ به ویژه 
آنکه جریمه ای از سوی کمیته انضباطی هم بخواهد 
دامان گیر سپاهانی ها شود. در این باره به نظر می رسد 
که جزئیات بیشتر پرونده طی روزهای آینده مشخص 
خواهد شد و باید دید سرنوشت نقل وانتقالات جنجالی 
باشگاه ســپاهان به کجا خواهد رســید. با توجه به 
این کارشــکنی ها واظهارات نادرست باید بگوییم و 
بنویسیم * دارندگی و برازندگی * است .لطفا ، چوب 

لای چرخ تیم سپاهان نگذارید .

دوئل مدیران سپاهان با سازمان لیگ 

s_vaez1975@yahoo.com
سعید واعظ / گروه ورزش


